
 

Onze gemeente beschikt nog over €29.000 uit het Coronafonds. Met deze middelen zou het bestuur 

duurzame aankopen kunnen doen voor erkende verenigingen. In overleg met vertegenwoordigers uit 

cultuur, sport en jeugd was initieel besloten een mobiele toiletwagen te kopen. Echter, door 

gewijzigde regelgeving kiest het gemeentebestuur nu voor de huur van DIXI-toiletten. Erkende 

verenigingen kunnen hiervoor een subsidie aanvragen van maximaal €300 per jaar voor 2024 en 

2025. 

Bij nadere inspectie van de verslagen van de werkgroep corona vinden we geen vermelding van de 

toiletwagen, we vroegen ons dan ook af of deze beslissing unaniem werd genomen door deze 

werkgroep en wie deze DIXI’s gebruikt. Volgens de schepen zijn het voornamelijk de wijkverenigingen 

die dit vragen. Hoewel we betreuren dat er geen alternatieve duurzame aankoop wordt gedaan, 

steunen we de keuze van de werkgroep als deze unaniem was. 

 

Inwoners hebben hun zorgen geuit over de ernstig verstopte grachten, wat verschillende problemen 

met zich meebrengt. We hebben de gemeente schriftelijk gevraagd naar hun plan van aanpak voor 

het schoonmaken van deze grachten.

Een deel van dit onderhoud voert de gemeente zelf uit. Voor grachten langs gewestwegen is het 

Agentschap Wegen en Verkeer (AWV) verantwoordelijk. Uit ons ontvangen antwoord blijkt dat er 

momenteel geen directe communicatie tussen de gemeente en het AWV is over dit onderwerp. We 

vroegen of de gemeente bij AWV kan informeren naar de onderhoudsplanning voor deze grachten, 

zodat deze informatie met onze burgers kan gedeeld worden. 

Hoewel de gemeente tweemaal per jaar overleg pleegt met AWV, is de informatie over het ruimen 

van de grachten beperkt. Aan burgers wordt aangeraden hun vragen direct aan AWV Antwerpen te 

richten, zodat ze van daaruit een antwoord op hun vragen kunnen krijgen. De bermen en kanten 

worden door de gemeente zelf gedaan alsook als er een echt noodgeval is. 

 

De agenda voor de komende gemeenteraad en OCMW-raad werd maandagavond reeds verzonden, 

wat eerder is dan gebruikelijk; normaal gebeurt dit op vrijdagochtend. We begrijpen dat de taken van 

de communicatieafdeling momenteel verdeeld zijn, wat wellicht tot deze vroegtijdige verzending 

heeft geleid. Echter, we hebben opgemerkt dat de e-mailadressen in de CC-lijst stonden, in plaats 

van in BCC, wat volgens de GDPR-regelgeving niet correct is. Daarom stelden we de vraag of de 

ambtenaren hier voldoende van op de hoogte zijn. 

 



 
De vorige communicatiemedewerker heeft zijn taken overgedragen en de procedure uitgelegd, dus 

dit lijkt op een onbedoelde fout. Het is belangrijk dat ons personeel vragen kan stellen en 

ondersteuning krijgt, zeker nu ze veel werk opvangen tot de nieuwe communicatie-ambtenaar begint. 

 

In diverse straten in Merksplas werden fietssuggestiestroken geschilderd, maar op dit moment zijn 

deze moeilijk zichtbaar. Er werd afgesproken om dit probleem aan te pakken.  

Tijdens de gemeenteraad vroegen we een update over de stand van zaken. Het blijkt een werkje te 

worden voor komende zomer, maar op de dag van vandaag kan men nog geen inschatting maken van 

de juiste timing. 

 

De laadpaal aan de Noorderkempen op de Kolonie is geen publieke laadpaal. Deze staat echter op 

een openbaar domein, maar kan desondanks niet gebruikt worden door burgers. Blijkt dat dit in het 

verleden zo werd afgesproken met Engie en de Noorderkempen.  

Onze afdeling vindt dit bijzonder raar, aangezien een laadpaal op een openbaar domein ook openbaar 

gebruikt moet kunnen worden. Daarom hebben we de vraag gesteld om dit opnieuw op te nemen. 

We willen in de toekomst graag een laadpaal zien die ook door burgers gebruikt kan worden. 

 

Onze afdeling kreeg verschillende vragen van burgers over het uitbetalen van de jaarlijkse 

mantelzorgpremie. Normaliter gebeurt dit begin maart, maar na het consulteren van het sociaal huis 

kregen we de boodschap dat de uitbetaling dit jaar waarschijnlijk pas half april zal gebeuren wegens 

ziekte van een personeelslid.  

Wij stellen ons dan ook vragen bij het feit dat er maar één iemand zicht zou hebben over de 

mantelzorgpremie en de uitbetaling hiervan. Er blijkt een serieuze onderbezetting bij de financiële 

dienst, maar nadat we deze problematiek onder ogen brachten werd alles op alles gezet om de 

uitbetaling deze week nog in orde te brengen.  

Door deze problematiek werd ook opgemerkt dat men niet beschikte over alle e-mailadressen van 

de betrokken personen om hen tijdig op de hoogte te brengen. In de toekomst zal men hier de nodige 

aandacht aan besteden. 

 


